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W nawiqzaniu do mich wczeSniejszych interpelacji
zgtaszanych systematycznie od 27.02.20L7 roku isygnalizowanych mnie i na
forum podczas spotkari mieszkari c6w z Panem Prezydentem w dniu 16.05.2017
roku i ponownie 18.04.2018 roku i ostatnio 4.04.20L9r a dotyczqcej:

,,Przebudowdnia -przeloienid odcinka/czqici/ chodnika ul. Zbiegniewskiej z
odpowiednim spadkiem-pochyleniem na Wsokoici od skrzyiowanio ul,
Wieiskiei lewo strona -od sygnolizocji iwietlnej w kierunku ul. Konopnickiej".

Probfem, kt6ry ,,le|y" po stronie miasta z uwagi na nieprawidfowe spadki oraz
zani2ony krawqznik drogi i chodnika ulicy Zbiegniewskiej, powinien byi ju2

dawno rozwiqzany, poniewa2 po ka2dorazowych opadach zalewane sq

nieruchomo6ci, posesje ,podw6rka ,piwnice, tereny zielone itp i mieszkaficy ten
fakt zglaszajq. Obecnie mieszkaficy poinformowali mnie podczas dy2uru, 2e

wczoraj wzywali wodociqgi by wypompowali wodq, kt6ra sptynqla z ulicy
Zbiegniewskiej a dzi6 juz po 5-ciu godzinach po ustaniu opad6w przekazali mnie
zdjqcia jako radnemu RM bym pom6gf zafatwii ostatecznie ten problem i

ostrzegli, 2e poczyniq inne interwencje by zatatwii ostatecznie opisany wy2ej
stan rzeczy. Poniewaz informowat mnie Pan Prezydent, 2e w tym roku bqdzie
definitywnie rozwiqzana w/w sprawa proszq o dotrzymanie stowa i udzielenie
odpowiedzi na jakim etapie jest realizacja w/w przedsiqwziqcia i kiedy bqdzie
zrealizowana.

W zatqczeniu zdjqcia obrazujqce zalewanie nieruchomoSci.
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